



吳宜貞

幼小班老師

我的教學理念

「學習是忙碌和有趣的」這是我從事教學工作數十年來的信念。

做中學

藉由參與不同的遊戲和製作手工藝中加強學生的學習，讓學生從做中學，並增強其小肌肉的發展。上課的教材以及活動以個人學習最大化為前提，在維持一致的學習目標下，針對孩子的學習需求以及初始經驗作調整。

辛苦備課，輕鬆教學

上課前的備課和活動設計是很重要，充分的備課，會讓孩子在上課拓城中過得忙碌又充實，教師在進行教學時才能有多餘的時間和精力照顧到學生的個別需求。

學歷

美國明尼蘇達大學 教育心理博士

臺灣師範大學教育心理與輔導研究所博士候選人

台南師範學院 初等教育研究所心理計量組碩士

台中師範學院數理系

相關教學經歷

1/2014-present 明州雙城中文學校教師

7/1999-6/2000 中原大學師資培育中心兼任講師

7/1999-6/2000 台南師範學院特教系兼任講師

8/1998-6/2000 板橋教師研習會國語教材編輯小組委員
9/1997-7/1998 板橋教師研習會國語教材編輯小組教師
8/1995-7/1997 台南師範學院特教系研究助理
8/1993-7/1995 宜蘭縣成功國小教師

TEACHING PHILOSOPHY

“Learning is busy and fun” is my teaching believe since I was a teacher more than two decades.

Learning by doing

students learn by doing through various games and hands-on crafts. These activities will also strengthen their fine muscle development. The teaching materials and learning activities should be designed with seeking optimal individual learning experiences in mind. Under the same learning objectives, adjust the learning activities according to individual student’s needs and prior knowledge.

Work hard on preparation and easy teaching

Get ready for a lesson is exhausting. However, well prepared teaching plan will inspire students' interest in this lesson, create a harmonious atmosphere for learning efficient, and increase their learning motivation. Students can also easily in the environment happy to learn knowledge. Furthermore, teacher will be able to pay attention to students’ needs and fulfill their needs.

EDUCATIONAL EXPERIENCE

Ph.D. University of Minnesota	Minneapolis, MN
Major: Educational Psychology	2000-2004
Ph.D. Candidate, National Taiwan Normal University	Taiwan
Major: Measurement	1998-2000
M.A., National Tainan Teachers College	Taiwan
Major: Elementary Education	1995-1997
Advisor: Dr. Hsiu-Shuang Huang	
B.A., National Taichung Teachers College	Taiwan
Major: Mathematical and Science Education	1989-1994

RELATED TEACHING HISTORY

- 1/2014-present Twin Cities Chinese Language teacher
- 7/1999-6/2000 Instructor, Center for Teacher Education, Chung-Yuan Christian University, Taoyuan
- 9/1997-6/2000 Teaching Consultant, Research Center of Curriculum and instruction: Reading program, Taiwan Provincial Institute for Elementary School Teacher's In-service Education
- 8/1995-7/1997 Research Assistant, Department of Special Education, National Tainan Teachers College
- 8/1993-7/1995 Elementary School Teacher, Cheng-Kung Elementary School, Yi-Lan county, Taiwan